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   OBEC VĚTRUŠICE 

Vltavská 14, 250 67 Větrušice, Praha – východ, tel.:220 941 265, 220 940 507 

e-mail: obec@vetrusice.cz.                    www.vetrusice.cz 

 
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva 

 
 Poř. číslo 7/18 

 
Datum a čas: 30.7.2018 v 18:00 

 
Místo: 
 

Obecní úřad, Vltavská 14, Větrušice 

Přítomni: 5 členů zastupitelstva: Petra Šefčíková – starostka obce, Mgr. Jana 
Dyčková – místostarostka obce, M. Jaroš – místostarosta obce, Ing. 
M. Buchar, J. Krušinský (viz prezenční listina) 
 

Omluveni: 
Neomluven: 
Počet přítomných občanů: 
 

Ing. M. Řimnáč, Ph.D.  - čerpání dovolené; Eva Máchová – 
čerpání dovolené 
0 
0 

Zasedání zastupitelstva řídila: Petra Šefčíková (starostka obce) 
Zastupitelé pověřili zápisem: 
 

Mgr. Janu Dyčkovou 
 

Zasedání zahájeno v  
Zasedání ukončeno ve  
 

18:05 
19:05 

 
Starostka obce P. Šefčíková podle prezenční listiny shledala, že zastupitelstvo je usnášeníschopné 
a zasedání zahájila přivítáním přítomných zastupitelů. 
 
Následně navrhla za zapisovatele zasedání zastupitelů J.Dyčkovou. Zastupitelé schválili navrženého 
zapisovatele hlasováním. 
  

Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
 
Předsedající P. Šefčíková navrhla ověřovateli zápisu M. Jaroše a J. Krušinského. K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. Zastupitelé obce schválili navržené ověřovatele hlasováním. 

 
Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
P. Šefčíková po úvodní části přednesla navržený program, kdy přítomné zastupitele seznámila 
s programem zasedání tak, jak byl vyvěšen na úřední desce. 
 
 

mailto:obec@vetrusice.cz
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Navržený program zasedání: 
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva  
2. Projednání projektu na rekonstrukci bývalé hasičské zbrojnice 
3. Projednání projektu na rekonstrukci sprch v kabinách na hřišti 
4. Činnost úřadu 
5.  Závěr 

 

 
Vzhledem k tomu, že žádný ze zastupitelů nevznesl námitky, nepožádal o zařazení mimořádného bodu 
programu ani o vypuštění některého z bodů programu zasedání, nechala starostka obce, P. Šefčíková, 
hlasovat o programu tak, jak byl vyvěšen na úřední desce obce a přečten na zasedání. 
 
 
Zastupitelé schválili navržený program zasedání zastupitelstva obce Větrušice hlasováním.     
 

Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
 

 1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva 

 

Usnesení 1/6/18 

Vzhledem k čerpání dovolené obou stran, bude smlouva podepsána tento týden. 

 

 
 2.  Projednání projektu na rekonstrukci bývalé hasičské zbrojnice 

 

P. Šefčíková uvedla, že OÚ obdržel projektovou dokumentaci (dál jen „PD“) na rekonstrukci bývalé 
hasičské zbrojnice, na niž obec obdržela dotaci. Dokumentace je připravena k žádosti o územní 
souhlas a ohlášení. PD byla rozeslána zastupitelům e-mailem a starostka obce neobdržela žádné 
připomínky zastupitelů, proto byly obeslány dotčené orgány (např. HZS, OŽP, vodárny) se žádostí o 
stanovisko. Vzhledem k tomu, že se bude nově budovat vodovodní přípojka, je po zpracování 
rozpočtu nutné stanovisko Středočeských vodáren. Po obdržení příslušného stanoviska a požadavků 
na připojení bude teprve vypracován finální rozpočet. Schvalování projektu je tedy nutné odložit na 
zasedání zastupitelstva v září.  

 
3. Projednání projektu na rekonstrukci sprch v kabinách na hřišti 

 

P .Šefčíková  sdělila, že při projednávání smlouvy na pronájem a výpůjčku, zastupitelé slíbili podpořit 
opravu sprch v kabinách na hřišti, proto zadala zpracování PD. PD byla rozeslána zastupitelům e-
mailem a OU neobdržel žádné námitky a připomínky. Dosud není hotov rozpočet, protože všechny 
položky jsou kontrolovány, aby výzva (podmínky jsou již obecně zpracovány) pro podání nabídek od 
případných zhotovitelů byla nejen právně, ale i z hlediska rozpočtu v pořádku.  
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4. Činnost úřadu 

 

a) J .Dyčková informovala, že proběhla schůzka se zástupcem firmy, s níž má obec smlouvu 
(pověřenec, audit, řešení případných problémů) v oblasti GDPR, kde bylo konstatováno, že 
veškeré oblasti byly OÚ vyřešeny velmi dobře. Nejproblematičtější oblastí byly sms zprávy 
(vyřešeno souhlasem občanů, kteří si přejí zprávy dostávat) a fotografie dětí z DS Větříček 
(vyřešeno souhlasem rodičů).  

 

b) J. Dyčková informovala, že mezi zainteresovanými obcemi probíhala diskuze ohledně platby 
za přidaný bus 374, kdy obci Větrušice bylo naúčtován nejvyšší příspěvek, byť je druhou 
nejmenší obcí s druhým nejnižším rozpočtem. Toto starostka a místostarostka obce 
rozporovaly a podařilo se dosáhnout snížení platby. Výrazná nerovnost v platbách nastala 
v roce 2014, kdy starostka obce přistoupila na platbu 5 000 Kč měsíčně za jeden přidaný 
autobus, který končil ve Větrušicích. Když byl následně prodloužen do Vodochod a Máslovic, 
dodatečné náklady byly doplacena KÚ, ale obě obce odmítly toto navýšení počtu autobusů 
zajíždějících do jejich obcí jakkoliv zbylým obcím kompenzovat. Proto OÚ Větrušice navrhl 
jednání u „kulatého stolu“, kde by se projednalo spravedlivější rozpočítání nákladů na 
autobusovou dopravu, protože každé procentuální navýšení (inflace) je pro obec Větrušice 
velmi nevýhodné. 
 

c) P. Šefčíková sdělila, že ORP Brandýs nad Labem – Stará Boleslav, odbor územního plánování a 
památkové péče, obdržel připomínky a námitky k územně-plánovací dokumentaci obce 
Větrušice, tyto se nyní budou vypořádávat. Veškerá důležitá stanoviska (např. odboru ŽP, 
zejména vodoprávního úřadu) jsou bezproblémová s výjimkou oblasti Z04, která se nachází 
v prvku ÚSES – nadregionálním biocentru Údolí Vltavy. Tuto oblast tedy nelze zastavit a bude 
jako zastavitelná z ÚPD vyloučena.   
 

d) P. Šefčíková informovala o velmi vážné výstraze HZS a Středočeského kraje před 
rozděláváním ohňů a zdůraznila, že oheň nelze na pozemku rozdělávat bez souhlasu majitele 
a OÚ nepovolí jakékoliv rozdělávání ohně na obecních pozemcích. Odkázala na úřední desku 
fyzickou i na webu obce. Občané by si měli pečlivě přečíst Nařízení z 1.1.2017. 

 

e) J. Dyčková sdělila, že bylo domluveno tradiční očkování psů a koček na OÚ. Letos proběhne 
v sobotu dne 8.9.2018 od 9:00. 
 

f) P. Šefčíková sdělila, že na začátku roku bylo dohodnuto, že obec se připojí k oslavám 100. 
výročí republiky. Výstava se bohužel neuskuteční pro malý zájem občanů dodat fotografie, 
ale bude vysazena lípa srdčitá, odrůda rancho, která nedosahuje tak obrovského vzrůstu. Lípa 
je objednána v zahradnictví v Řeži. Vysázení lípy je navrženo na 27.10. v brzkých odpoledních 
hodinách. Starostka obce uvedla, že k lípě by byl dán kámen s pamětní cedulkou (vzal si na 
starost M. Jaroš). Starostka přečetla tři návrhy textu na cedulku. Zastupitelé se shodli na dále 
uvedeném textu: „Lípa svobody zasazena dne 27.10.2018 ke 100. výročí založení republiky, 
Nechť je symbolem svobody i pro budoucí generace. Občané Větrušic (formát A5). 
 

g) P. Šefčíková uvedla, že byla získána dotace ve výši 63,75 % projektovaných uznatelných 
nákladů.  Předpoklad dle zkušeností projektové manažerky (viz administrace dotace) je, že lze 
vysoutěžit zakázka i o 10 mil. levněji oproti rozpočtu. Navíc se podařilo prosadit, aby byly 
přípojky financovány obcí až na hranici pozemků jednotlivých majitelů nemovitostí, což 
občanům určitě sníží náklady na jednotlivé přípojky.  
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5. Závěr 

 

Starostka obce přítomným zastupitelům poděkovala za účast a svolala další zasedání obecního 
zastupitelstva na pondělí 10.9. 2018 v 18:00 do budovy Obecního úřadu, jako poslední zasedání OZ 
před volbami do zastupitelstev obcí. 

 

Zasedání bylo ukončeno v 19:05. 

 

 

Zapsala:             Mgr. Jana Dyčková  v.r. 

 

 

Ověřovatelé:     Miroslav Jaroš  v.r.   Jan Krušinský.  v.r. 

 

 

Starostka obce:  Petra Šefčíková v.r. 

 

 

 

Vyvěšeno dne:  6.8. 2018     

 

 

Sejmuto  dne:     2018 


